
PRECS QUE FORMULA EL GPM COMPROMÍS PER NOVELDA AL 

PLENARI ORDINARI DE L’1 DE DESEMBRE DE 2015 

PREC 1  

 Des de l’Equip de Govern es va iniciar una campanya per la qual es volia 

fer creure que els Conservatoris de Dansa i Música així com l’Escoleta Infantil 

venien a ser, més o menys, els responsables de la situació econòmica de 

l’Ajuntament. En cap moment es va pensar en les repercussions que certes 

afirmacions podien tenir en els treballadors i treballadores d’estos serveis. Tot 

va ser un exercici de falta absoluta de diplomàcia, tacte i bon gust. És per això 

que li preguem al Sr. Alcalde alce la veu públicament i defense la dignitat i la 

professionalitat dels treballadors i treballadores d’estos tres centres educatius. 

PREC 2 

 No sense esforços es va aconseguir que el Grup Socialista, gràcies a les 

pressions dels grups de l’oposició, es desmarcara públicament de l’estratègia 

marcada per la UPyD i que amenaçava amb el tancament, més prompte o més 

tard, dels Conservatori de Dansa i Música i de l’Escoleta Infantil. Davant aquest 

fracàs de la UPyD hem començat a veure una nova estratègia, estratègia que 

podríem definir com la de “al Grup Socialista que no el maregen” i així la 

UPyD ha aconseguit la complicitat del Grup Socialista a l’hora d’eliminar el 

servei de l’autobús urbà. Davant d’aquesta nova situació no ens queda més que 

pregar-li al Grup Socialista que escolte, que escolte als grups de l’oposició i a 

la ciutadania a l’hora de prendre decisions tan precipitades i poc elegants com 

la presa amb l’autobús urbà. 

PREC 3 

Aprofitant la bona relació existent entre els Ajuntaments de Novelda i Montfort, 

preguem a l’equip de govern que coordinen les actuacions de neteja de matolls 

en la vorera del camí que uneix estos dos pobles. Quan realitza l’actuació 

l’Ajuntament de Montfort talla els arbustos i branques que envaïxen la vorera 

del camí fins on acaba el seu terme municipal; el mateix ocorre quan ho fa 

l’Ajuntament de Novelda, però estes actuacions es fan en moments distints i 

això obliga als vianants que transiten pel camí a recórrer una part del trajecte 

per la vorera i l’altra per la calçada, amb el risc que això suposa. Els preguem 

també que estudien la possibilitat de mancomunar eixa actuació en tot el 

trajecte del camí entre els dos Ajuntaments si això fa que l’actuació es faça de 

manera més eficient. 

PREC 4 

“Governar amb transparència”, Sr. Alcalde, era un dels eslògans que figurava 

en els cartells electorals del PSOE en les passades eleccions municipals, davall 

just d’una fotografia seua. Suposem que això intentava deixar patent la 

importància que per al grup socialista tenia la política de transparència. 



Actualment hi ha en la web un portal de transparència que a hores d’ara és més 

aïna opac. Nosaltres volem, igual que la Sra. Portaveu del Grup Socialista omplir 

de contingut el portal per a fer el més transparent possible la gestió de la cosa 

pública. És per això que preguem que a l’hora de confeccionar els 

pressupostos de 2016 es tinga en compte una partida pressupostària suficient 

per a poder posar al dia el portal de transparència i que els nostre ciutadans 

estiguen ben informats de la gestió dels seus representants polítics.   

PREC 5 

“Governar amb transparència”, Sr. Alcalde, és  també facilitar l’accés a la 

informació i documentació a tots els grups polítics, no només als de l’equip de 

govern, per tal que puguen ser coneixedors de la situació de l’ajuntament com 

a representants del poble que són en la institució municipal. Compromís ha 

demanat per activa i per passiva documentació econòmica de l’Ajuntament que 

fins ara no li ha sigut entregada malgrat que la seua preparació i posterior 

lliurament no suposa cap esforç ni personal ni tècnic,  com és per exemple 

facilitar relacions de factures o de manaments de pago. No podem entendre 

eixe empecinament seu de no facilitar-nos dita informació que xoca frontalment 

amb el seu compromís amb la transparència. És per això que tornem a 

pregar-li que ens la faça arribar el més prompte possible. 

PREC 6 

Preguem al regidor responsable de Turisme que tinga en compte també la 

nostra llengua pròpia en la planificació de les  activitats i publicitat de la seua 

regidoria de forma que tinga una digna presència junt a l’anglès i el castellà. 
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